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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

 

2024.gada 19.decembris                                                             protokols Nr. 27. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 16.12.2024.plkst. 09:20 

- atklāta 19.12.2024. plkst. 09:30 

 

Darba kārtībā: 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Baložu komunālā saimniecība”  par zaļo zonu 

uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Baložu pilsētā;  

2. Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas nami”  par zaļo zonu uzturēšanu, ceļu 

un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Ķekavas pilsētā, Ķekavas un Daugmales pagastos;  

3. Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” par ielu, 

laukumu un citu publiskai lietošanai paredzēto teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu 

uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā;  

4. Par Jaunu ideju centra (Skolas iela 2B, Ķekava, Ķekavas novads)  maksas pakalpojumu 

cenrāža grozījumu apstiprināšanu;  

5. Par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija” nodošanu 

bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta 

realizācijai;  

6. Par sadarbības līguma slēgšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nepieciešamo Pašvaldības 

autoceļu posmu pārbūvi;  

7. Par Ķekavas novada pašvaldībai piederošo telpu nodošanu lietošanā Ķekavas novada 

pašvaldības iestādei “Daugmales pagasta kultūras centrs”;  

8. Par dzīvokļa īpašuma "Kaļķu fabrika 4" - 1, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

9. Par nekustamā īpašuma "Veckalni 94", Dzērumos, Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

10. Par publiskās apspriešanas rezultātu apstiprināšanu par koku ciršanu ārpus meža būvprojekta 

būvprojekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve no Ķekavas (TC Liiba) līdz autoceļa 

P137 Lapenieki–Ķekava–Ģūģi krustojumam ar autoceļu A5" ietvaros. 

Attīstības komitejas jautājumi 

11. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam ”Bērzumnieki-1”, 

Ķekavas pagastā;  

12. Par detālplānojuma “Silmētras”, Ķekavā, darba uzdevuma derīguma termiņa pagarināšanu;  

13. Par detālplānojuma “Imantas” nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu 

saņemšanai;  

14. Par detālplānojuma “Vecsvilpji un Sakšas” grozījumu Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

15. Par detālplānojuma “Daugavparks”, Daugmalē, Daugmales pagastā,  apstiprināšanu;  

16. Par grozījumiem 2024. gada 21. maija līgumā par gājēju laipas izbūvi un uzturēšanu. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

17. Par Baldones Mākslas skolas attīstības plāna 2024./2025. - 2027./2028. mācību gadam 

saskaņošanu;  

18. Par Daugmales pamatskolas attīstības plāna no 2025.gada līdz 2027.gadam saskaņošanu. 
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Finanšu komitejas jautājumi  

19. Par finanšu mērķu noteikšanu Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrībām SIA “Baložu 

komunālā saimniecība”, SIA “BŪKS”, SIA “Ķekavas nami” un SIA “Ķekavas sadzīves 

servisa centrs”;  

20. Par finansējuma piešķiršanu Ķekavas vidusskolas sporta halles jaunbūves Gaismas ielā 7A, 

Ķekavā, Ķekavas novadā būvuzraudzības veikšanai 2025. gadā;  

21. Grozījumi 2023.gada 25. augusta Domes lēmumā  Par aizņēmuma ņemšanu projekta 

“Titurgas PII apkārtējo ceļu infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” realizēšanai un 

pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu;  

22. Grozījumi 2024.gada 27.marta domes lēmumā Par aizņēmuma ņemšanu projekta 

“Pļavniekkalna sākumskolas esošā korpusa pārbūve” realizēšanai;  

23. Par sadarbības līgumu par kopīga gājēju un velosipēdu ceļa, tā apgaismojuma un gājēju 

aizsargbarjeras izbūvi un uzturēšanu;  

24. Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības iestādes "Ķekavas novada centrālā administrācija" 

nolikumā. 

Priekšsēdētājas jautājumi  

25. Par Ķekavas novada bērnu tiesību aizsardzības sadarbības  grupas sastāva maiņu;  

26. Par IZM sadarbības līguma "Izglītības iestāžu nodrošinājums pilnveidotā vispārējās 

izglītības satura kvalitatīvai ieviešanai pamata un vidējās izglītības pakāpē" pirmās kārtas 

projekta īstenošanu.  

Piebalsotais jautājums 

27. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 25.augusta lēmumā Nr.3 “Par 

aizņēmuma ņemšanu projekta “Odukalna ielas pārbūve, Odukalns, Ķekavas pagasts, 

Ķekavas novads” realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu”. 

 

 

 

Sēdi vada: domes priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone; 

Centrālās administrācijas darbinieki – 

Iekšējais auditors Viktorija Belova; 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, IT speviālistu vadītājs Mārtiņš Egle. 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja vietnieks Juris Križanovskis, vadītāja vietnieka p.i. 

Dominika Kristmane; 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, vadītāja vietnieces Tatjana Tihoņenko un Andra 

Vanaga, Zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola, Nekustamo īpašumu speciāliste Vineta Alviķe. 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja p.i. Vera Kļaviņa, Izglītības kvalitātes procesu 

vadītāja Ilze Lisovska; 

Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa. 

Sēdē nepiedalās: Gatis Līcis, Voldemārs Pozņaks. 
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Sēdes norisi fiksē audio un videoierakstā. 
 

 

Par darba kārtību 

Viktorija Baire ziņo par darba kārtību. Viņa informē, ka iesniegusi vienu priekšlikumu par darba 

kārtības papildināšanu un to komentē. 

Žilko komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Viktorija Baire. 

Jautājumu vairāk nav un sēdes vadītāja atklāj debates. 

Debatē Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums. 

Sēdes vadītāja slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires – 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu -  "Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 

25.augusta lēmumā Nr.3 “Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Odukalna ielas pārbūve, 

Odukalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt 

līgumus par darbu veikšanu”, 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko – 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu -  "Ētikas komisijas sastāva precizēšana”, 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – 9 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Atturas" – 3 (Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Kristīne Hāze), “Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko – 

Jautājumu “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam 

”Bērzumnieki-1”, Ķekavas pagastā”  izskatī kā pirmo jautājumu, 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Darba kārtību sakārto atbilstoši priekšlikumiem un sēdes vadītāja aicina to apstiprināt. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt 2024.gada 19.decembra domes sēdes darba kārtību. 

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

11. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.13:03) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – jautājumu Attīstības komitejā izskatīja vairākkārt, jo 

detālplānojuma mērķiem bija nepieciešams veikt ietekmes uz vidi novērtējumu, un nebija īsti 

skaidrs, kā šos procesus – detālplānojumu un ietekmes uz vidi novērtējumu - apvienot. Pēc 

savstarpējām konsultācijām secināts, ka procesus var apvienot, tos veicot gandrīz paralēli, tāpēc 

sagatavots lēmuma projekts par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu. 

Ziņojumu papildina Juris Križanovskis. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Juris Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Bērzumnieki-1”, Ķekavas 

pagastā, derīgo izrakteņu ieguvei saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par pakalpojuma līguma slēgšanu (BKS) 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.18:00) 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – pirmie trīs jautājumi ir līdzīgi, tie ir par teritorijas 

kopšanas pakalpojumu deleģēšanu kapitālsabiedrībām. Pirmais jautājums ir par pakalpojumu 

deleģēšanu Baložu komunālajai saimniecībai, summa ir palielinājusies, kas saistīts ar platību 

precizēšanu, izveidojot platību kartes. Sagatavots pakalpojumu līgums nākamajam 2025.gadam 
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un lēmuma projekts, kas saskaņots arī ar izpildītāju. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Tatjana Tihoņenko, Lauma Muceniece, Andis Damlics, 

Viktorija Baire, Viktorija Belova, Kristīne Hāze, Juris Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt pakalpojumu līgumu ar SIA “Baložu komunālā saimniecība” par zaļo zonu 

uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Baložu pilsētā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

2. 
Par pakalpojuma līguma slēgšanu (ĶN) 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.40:52) 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – tāds pats jautājums, tikai pakalpojuma līgums sagatavots 

attiecībā uz Ķekavas namiem.  

Deputāts Arnolds Keisters paziņo, ka balsojumā nepiedalīsies, jo viņam šajā jautājumā 

iespējams interešu konflikts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Raivo Lācis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, “Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt pakalpojumu līgumu ar SIA “Ķekavas nami” par zaļo zonu uzturēšanu, ceļu un 

laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas pilsētā, Ķekavas un Daugmales pagastos.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par pakalpojuma līguma slēgšanu (ĶSSC) 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.43:50) 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – šis ir trešais līgums ar kapitālsabiedrību, šajā gadījumā 

gan valdes loceklis ir beidzis pildīt savus amata pienākumus, tomēr varbūt kopā ar darbiniekiem 
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varēs sniegt atbildes uz jautājumiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Andis Damlics, Karina Putniņa, Edgars Melnieks, 

Valts Variks, Rihards Gorkšs, Raivo Lācis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt pakalpojumu līgumu ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” par ielu, laukumu un 

citu publiskai lietošanai paredzēto teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu uzturēšanu, ceļu un 

laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par grozījumiem JIC maksas pakalpojumu cenrādī 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:03:10) 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – komitejā izskatīja šo priekšlikumu par Jaunu ideju centra 

maksas pakalpojumu cenrāža grozījumiem, jo secināts, ka jāizdala atsevišķi pasākumi, kuri 

notiek darba laikā un pasākumi, kas notiek ārpus darba laika, vai brīvdienās, jo tam 

nepieciešami papildus resursi, tāpēc maksa par telpu iznomāšanu ārpus darba laika jāpalielina. 

Komiteja šī cenrāža grozījumus atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, Andra Vanaga, Andris Vītols, Edgars Melnieks, Anda 

Puriņa, Viktorija Belova, Valts Variks, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Jānis Zvaigzne. 

Juris Žilko un Andris Vītols komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu vairāk nav un sēdes vadītāja atklāj debates. 

Debatē  Valts Variks, Juris Jerums, Juris Žilko, Arnolds Keisters, Andris Vītols, Juris Jerums 

otrreiz, Andris Ceļmalnieks, Juris Žilko otrreiz. 

Viktorija Baire slēdz debates un pauž sēdes vadītājas viedokli – vienmēr jautājumi, kas saistīti ar 

cenrāžu apstiprināšanu, raisa lielas diskusijas, kurās apšauba gan cenrāžu aprēķinus, gan 

iestāžu vadītāju kompetenci, tāpēc gribas jautāt, vai deputāti nepārvēršas par ekspertiem līdz 

skrūvītes līmenim. Un ja jau deputāti tik ļoti apšauba gan darbinieku, gan iestāžu vadītāju 

paveikto, tad kā gan mēs varam strādāt vienā pašvaldībā ar tik lielu neuzticēšanās līmeni. Arī 

šodien, klausoties debates, radās sajūta, ka ir tikai viens īpašums visā novadā, kuru var izmantot 

kādiem saietiem, bet tā taču nav un varbūt jau iepriekš bija jāpārskata metodika vai izmaksas, 

bet šis konkrēti ir 2020.gada februārī apstiprināts cenrādis, un ja liekas, ka tas nav pareizs, tad 

bija četri gadi, kuros varēja visu pārskatīt. Attiecībā uz vērtējumu atjaunošanu, tad tiem ir piecu 

gadu termiņš, kurā cenas jāpārskata. Nākamais ir tas gads, kad tas būs jādara, un, visticamāk, 

ka šis nebūs vienīgais īpašums, kuram jāveic jauns vērtējums, tāpēc Īpašumu pārvaldes budžeta 

pieprasījumā būs iekļauti šādi izdevumi. Baire prognozē, ka šie jaunie vērtējumi visticamāk būs 

lielāki, jo cenas nemitīgi ceļas, tāpēc tie deputātiem varētu nepatikt. Viņa norāda, ka šis nav 
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tāds īpašums, kā, piemēram, kultūras nams, kurā ir dežurants, kurš šos pienākumus veic 

pasākumu laikā arī brīvdienās un ārpus noteiktā darba laika. Jaunu ideju centrā ir viena zāle un 

pārējās telpas ir kabineti, kuros strādā Izglītbas, kultūras un sporta pārvaldes darbinieki. Viņai 

nav informācija, kāpēc 2020.gadā, apstiprinot cenrādi, šādi izdevumi netika paredzēti, un šo 

četru gadu laikā cenrādī tie netika iestrādāti, tomēr jāsaprot, ka viens ir strādāt darba laikā, bet 

otrs - pēc darba laika, un kamēr situāciju kaut kā neatrisinās, tikmēr šīs izmaksas ir jāsedz. 

Baire aicina vairāk uzticēties darbiniekiem, un atgādina, ka jautājumu izskatīja gan Īpašumu, 

gan Finanšu komitejās un Finanšu komitejā par šo nebija neviena jautājuma. Viņa cer, ka 

Īpašumu pārvalde ir saklausījusi teikto un budžetā iesniegs pieprasījumu pašvaldības īpašumu 

pārvērtēšanai. 

Sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumiem, sākot ar atšķirīgāko. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko – 

Atgriezt lēmumprojektu atkārtotai izskatīšanai nākamjās komitejās, vai kad būs saņemts 

aktuālais novērtējums īres tirgus situācijai Ķekavas pilsētā un pievienoti korekti aprēķini, 

atbilstoši metodikai, 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Juris Žilko, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – 10 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Viktorija Baire), "Atturas" – 1 (Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Andra Vītola – 

Atbrīvot no nomas maksas par telpām Ķekavas novada nevaldības organizācijas, 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – 3 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Karina Putniņa), 

"Atturas" – 5 (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska), “Nepiedalās” – 3 (Aigars Vītols, Juris Jerums, Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Juris Jerums balsojumā nepiedalījās, jo viņš gan nav jurists, tomēr ieklausās darbiniekos un 

zina, ka telpas 100% par brīvu var piešķirt tikai sabiedriskā labuma organizācijām vai 

sociālajiem uzņēmumiem. 

Andris Ceļmalnieks balsojumā atturējās, kaut pareizāk būtu bijis balsojumā nepiedalīties, jo šis 

bija balsojums par labumu, ko gūtu sabiedriska organizācija, un viņš ņem dalību vismaz divās 

šādās organizācijās, tāpēc tas ierobežotu viņu iespēju saņemt šo pakalpojumu. Viņš uzskata, ka 

šāds balsojums par šādu priekšlikumu ir neveiksmīgs. 

Karina Putniņa balsoja pret, jo Pašvaldību likums nosaka, ka pašvaldība var darboties tikai 

normatīvo aktu ietvaros, un ir Ministru kabineta noteikumi, kas tieši tā arī nosaka, ka tikai 

sabiedriskā labuma organizācijas var saņemt telpas no pašvaldības bez maksas. Tas kādā mērā 

citas pašvaldības ievēro normatīvos aktus, ir viņu pašu kompetencē, tomēr par šādu rīcību 

pienākas administratīvais sods, kuru uzliek Korupcijas novēršanas un apkarošanas birojs. 
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3.priekšlikums no Valts Varika – 

Cenas noteikt jau saskaitot pamatsummu un papildus maksājamo summu, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 10 (Aigars Vītols, Andris 

Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikumi netika atbalstīti un sēdes vadītāja aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Viktorija Baire), "Pret" – 3 (Andris Vītols, Juris Žilko, Rihards Gorkšs),  

"Atturas" – 2 (Edgars Brigmanis, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Jaunu ideju centra maksas pakalpojumu cenrādī. 

Lēmums pielikumā.  

 

Juris Žilko pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja pret, jo nevar atbalstīt tādu 

lēmumprojektu, kas sagatavots un virzīts ar apzināti neprecīzu informāciju. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst 12:15 līdz plkst. 12:30. 

Sēdes vadītāja atsāk domes sēdi. 

 

 

5. 
Par nekustamā īpašuma nodošanu Rail Baltica projekta realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:52:40) 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – nākošie divi jautājumi saistīti ar Rail Baltic projektu. 

Ziņojumu papildina Daiga Ozola – saņemts Eiropas dzelzceļa līnijas iesniegums ar lūgumu 

nodot valstij projekta realizācijai pašvaldībai piekritīgā īpašuma daļu, kas atdalīta no īpašuma 

Robežnieku ceļš.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Nodot bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā Ķekavas novada 

pašvaldībai piekrītošo nekustamo īpašumu Rail Baltica projekta realizācijai.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par sadarbības līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:54:41) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – šis lēmuma projekts ir par vairākiem pašvaldībai piekrītošiem 

ceļa posmiem, kurus Eiropas dzelzceļa līnijas lūdz nodot valstij uz būvdarbu laiku, pilnvarojot 

valsti veikt esošo ceļa posmu pārbūvi. Attiecīgi par to tiks slēgts sadarbības līgums. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt sadarbības līgumu ar Satiksmes ministriju, kuru pārstāv sabiedrība ar ierobežotu 

atbildību “EIROPAS DZELZCEĻA LĪNIJAS”, par savstarpējo sadarbību Rail Baltica 

projekta īstenošanai nepieciešamo Ķekavas novada pašvaldības autoceļu posmu pārbūvi.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par pašvaldības telpu nodošanu lietošanā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:56:16) 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – komitejā izskatīja jautājumu par telpu Daugmalē ēkā 

Salnas nodošanu Daugmales kultūras centram, un komiteja atbalstīja telpu nodošanu lietošanā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot lietošanā Ķekavas novada pašvaldības iestādei “Daugmales pagasta kultūras centrs” 

daļu no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Salnas-603”, 

Daugmalē, Daugmales pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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8. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:57:45) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – iepriekš izsolot šo īpašumu, izsole noslēdzās bez rezultāta, 

tajā vispār nebija intereses par šo īpašumu, bet stāvot īpašums zaudē savu vērtību, tāpēc ir 

piedāvājums nodot atkārtotā izsolē, nosakot cenu par 20% zemāk. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības dzīvokļa īpašumu “Kaļķu fabrika 4”- 1, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā,  pārdodot to izsolē.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:59:31) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – arī šo īpašumu pirmajā izsolē nenosolīja, šajā gadījumā 

problēma ir ēkā, kas atrodas uz zemes un kas ir ļoti sliktā tehniskā stāvoklī, tāpēc arī šo īpašumu 

ir piedāvājums nodot izsolē atkārtoti, samazinot vērtību par 20%. 

Baire konstatē, ka ir iesniegts priekšlikums un jautā vai Žilko to prezentēs. 

Žilko nevēlas komentēt šo priekšlikumu. 

Baire jautā juristam, vai par priekšlikumu būtu jābalso. 

Zvaigzne uzskata, ka priekšlikums nav saistīts ar lēmumu, bet tas ir finanšu jautājums, kuru 

varētu novirzīt izskatīšanai komitejā. 

Sēdes vadītāja nosaka, ka Jura Žilko priekšlikumu “Ieņēmumus (17040.00 EUR) no īpašuma 

atsavināšanas novirzīt budžeta kodā, kas paredz ielu apgaismojuma izbūvi Dzērumu ciemā 2025. 

gadā” – novirza skatīšanai Finanšu komitejā kopā ar budžetu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu “Veckalni 94”, Dzērumos, 

Ķekavas pagastā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.   

 

 

 

10. 
Par publiskās apspriešanas rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:01:42) 

Par jautājumu ziņo Dominika Kristmane – šā gada 7.novembrī dome pieņēma lēmumu par 

publiskās apspriešanas uzsākšanu koku ciršanai ārpus meža būvprojekta “Apvienotā gājēju ceļa 

un veloceļa izbūve no Ķekavas (TC Liiba) līdz autoceļa P137 krustojumam ar autoceļu A5, 

Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” ietvaros. Publiskā apspriešana notika laika posmā no 

12.novembra līdz 4.decembrim, kuras laikā saņemta tikai viena anketa, kurā pausta piekrišana 

koku izciršanai, līdz ar to sagatavots lēmuma projekts par publiskās apspriešanas rezultātu 

apstiprināšanu. Rezultāti pievienoti materiāliem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Dominika Kristmane, Jānis Zvaizgzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire),  

"Pret" – 1 (Valts Variks), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt publiskās apspriešanas rezultātus, veikt projekta realizāciju atbilstoši projekta 

risinājumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

12. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:06:14) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – jautājuma nosaukumā ietverta jautājuma būtība – ar lēmumu 

tiks pagarināts izstrādājama detālplānojuma darba uzdevuma termiņš. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt darba uzdevuma, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2021.gada 

18.februāra lēmumu Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā 

“Silmētras”, Ķekavā, Ķekavas pagastā, derīguma termiņu līdz 2026.gada 19.decembrim.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

13. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:07:09) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – detālplānojums sagatavots atbilstoši darba uzdevumam, 

detālplānojuma teritoriju paredzēts pieslēgt centrālajiem tīkliem, sagatavots lēmums par 

detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Juris Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 
Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu nekustamajā īpašumā “Imantas”, Ķekavā, publiskajai apspriešanai un 

atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

14. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:09:55) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – detālplānojums atrodas pie autoceļa P137 un A5 krustojuma, 

tas izstrādāts atbilstoši darba uzdevumam un lēmums ir par detālplānojuma apstiprināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Vecsvilpji un Sakšas”, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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15. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:10:48) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – īpašums atrodas Daugmalē pie Daugavas, kur ir piestātne uz 

Nāves salu. Šajā vietā detālplānojumā paredzēta publiska piekļuve Daugavai un zaļā teritorija, 

bet pārējo īpašumu paredzēts sadalīt dzīvojamo māju apbūvei. Šim detālplānojumam bija ļoti 

aktīva publiskā apspriešana un vēl pēc tam notika savstarpējas sarunas, kas viss rezultējies 

detālplānojuma gala versijā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Juris Križanovskis, Jolanta Jansone, Juris Jerums, 

Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Daugavparks”, Daugmalē, Daugmales pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

16. 
Par grozījumiem sadarbības līgumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:23:09) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – jautājums saistīts ar autoceļa A5 šķērsojumu, par kuru jau 

pieņemts lēmums, bet Latvijas valsts ceļi vēlējās veikt grozījumus līgumā. 

Juris Križanovskis sniedz sīkākus skaidrojumu, par kādiem papildinājumiem ir runa – 

papildinājumi paredzēs pašvaldība pienākumu uzturēt pievedceļus pie šķērsojuma.  

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Juris Križanovskis, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt ar VSIA “Latvijas Valsts ceļi” vienošanos par 2024.gada 21.maija sadarbības 

līguma Nr. LVC2024/2.SL21 grozījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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Sēdē pārtraukums no plkst 13:05 līdz plkst. 14:05. 

Sēdes vadītāja atsāk domes sēdi. 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

17. 
Par attīstības plāna saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:33:40) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – pašvaldībā saņemts Baldones mākslas skolas 

iesniegums ar lūgumu saskaņot izglītības iestādes attīstības plānu. Saskaņā ar Ministru kabineta 

noteikumiem izglītības iestāde sagatavo šādu attīstības plānu un nodod  dibinātājam 

saskaņošanai. Attīstības plāns sagatavots trim gadiem un tas atbilst izstrādes metodikai, tāpēc 

sagatavots lēmums projekts par attīstības plāna saskaņošanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot Baldones Mākslas skolas attīstības plānu 2024./2025. - 2027./2028.mācību gadam. 

Lēmums pielikumā.  

 

18. 
Par attīstības plāna saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:36:10) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – tāds pats jautājums, tikai šis plāns ir saņemts no 

Daugmales pamatskolas. Tas izstrādāts atbilstoši Ministru kabineta nopteikumiem un komitejā 

atbalstīts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Ilze Lisovska, Andris Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  "Pret" – 

nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Andris Ceļmalnieks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot Daugmales pamatskolas attīstības plānu no 2025.gada līdz 2027.gadam. 

Lēmums pielikumā.  
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Andris Ceļmalnieks pauž viedokli par balsojumu – viņš balsojumā nepiedalījās, jo piedalījies šī 

attīstības plāna sagatavošanā. 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

19. 
Par finanšu mērķu noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:40:14) 

Par jautājumu ziņo Andra Vanaga – lai kapitālsabiedrības varētu izstrādāt vidējas darbības 

attīstības stratēģiju, tad nepieciešams noteikt finanšu mērķus, ko nosaka normatīvie akti. 

Finanšu komitejā konstatēja, ka lēmumā ir neprecizitātes un, lai būtu ievērots vienlīdzības 

princips, sagatavots alternatīvs lēmuma projekts.  Vanaga sola nākamā gada sākumā sagatavot 

lēmuma projektu par kapitālsabiedrību nefinanšu mērķu noteikšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Andra Vanaga. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Balsot par alternatīvo lēmumu,  

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikums atbalstīts un sēdes vadītāja aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrību SIA “Baložu komunālā 

saimniecība”, SIA “BŪKS”, SIA “Ķekavas nami” un SIA “Ķekavas sadzīves servisa 

centrs” finanšu mērķus 2025.-2027.gadam.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

20. 
Par finansējuma piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:51:15) 

Par jautājumu ziņo Dominika Kristmane – lēmums sagatavots par būvuzraudzības līguma 

slēgšanu. 2024.gadā ir veikts iepirkums, kā rezultātā būvuzraudzības tiesības piešķirtas 
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iepirkuma uzvarētājam. Šogad nebija paredzēts uzsākt būvdarbus, tāpēc šā gada budžetā nebija 

paredzēti līdzekļi. Lai izpildvara varētu jau šogad noslēgt līgumu, tad domei jāpieņem lēmums 

par nepieciešamo līdzekļu piešķiršanu 2025.gada budžetā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Dominika Kristmane,Viktorija Baire, Juris Žilko. 

Juris Žilko izsaka lūgumu, kuru lūdz fiksēt protokolā – viņš lūdz viņam e-pastā iesūtīt plānoto 

būvniecības laika grafiku. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt līgumu par projekta “Ķekavas vidusskolas sporta halles jaunbūves būvniecība Gaismas 

ielā 7A, Ķekavā, Ķekavas novadā” būvuzraudzības veikšanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:57:15) 

Par jautājumu ziņo Dominika Kristmane – šis lēmums sagatavots saistībā ar finanšu plūsmu. 

Attiecībā uz alternatīvo lēmuma projektu, tad vēl šodien viņa kopā ar Finanšu pārvaldes 

vadītāju pārskatījušas norādītās summas lēmuma projektā, un tās precizētas, jo, laika periodā 

no lēmuma sagatavošanas līdz šodienai, mainījies izmaksāto summu lielums, bet pēc būtības 

lēmums nav mainījies. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Balsot par alternatīvo lēmumu,  

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikums atbalstīts un sēdes vadītāja aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt Ķekavas novada domes 2023.gada 25.augusta lēmuma Nr.4 “Par aizņēmuma 

ņemšanu projekta “Titurgas PII apkārtējo ceļu infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” 

realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu” citā redakcijā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

22. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:59:52) 

Par jautājumu ziņo Dominika Kristmane – līdzīgi, kā iepriekšējā jautājumā, arī šajā lēmumā 

aktualizēta informācija par finanšu plūsmu šim projektam. Tāpat kā iepriekšējā jautājumā, arī 

šis lēmums pēc būtības nav mainīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt Ķekavas novada domes 2024.gada 27.marta lēmuma Nr.27 “Par aizņēmuma ņemšanu 

projekta “Pļavniekkalna sākumskolas esošā korpusa pārbūve” realizēšanai” citā redakcijā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

23. 
Par sadarbības līgumu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:01:16) 

Par jautājumu ziņo Dominika Kristmane – šis lēmums ir par būvniecības stadijā esošo gājāju un 

velo ceļa izbūves projektu gar autoceļu P137 un projektēšanas laikā izvirzītajiem nosacījumiem 

no Latvijas valsts ceļiem, kas norādīja uz to, ka nepieciešams slēgt sadarbības līgumu. Pašu 

līgumu ir sagatavojuši Latvijas valsts ceļi un lēmums ir par šī līguma noslēgšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Dominika Kristmane. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt sadarbības līgumu ar valsts sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Latvijas valsts ceļi” par 

kopīga gājēju un velosipēdu ceļa, tā apgaismojuma un gājēju aizsargbarjeras izbūvi un 

uzturēšanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

24. 
Par grozījumiem iestādes nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:03:20) 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs – viņš sniedz sīku skaidrojumu par sagatavotajiem grozījumiem 

Centrālās administrācijas nolikumā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Māris Zelčs, Valts Variks. Viktorija Baire, Juris Žilko, 

Jolanta Jansone. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Terminu [Juridiskā daļa] aizstāt ar [Juridiskā nodaļa], 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks),  "Pret" – 1 (Andris Ceļmalnieks), “Atturas” – 4 (Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Punktu 11.9. izteikt šādā redakcijā: [11.9.veido un attīsta sporta un tūrisma tradīcijas 

novadā, koordinē šim uzdevumam atbilstošus pasākumus, kā arī veic saziņu ar tūrisma 

informācijas centriem un tūrisma organizācijām.], vienlaikus no punkta 9.8. svītrojot 

[tūrisma informācijas centriem,], 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – 4 (Andris 

Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti un sēdes vadītāja aicina balsot par laboto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt grozījumus Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā 

administrācija” nolikumā. 

Lēmums pielikumā.  

 

Juris Žilko izsaka pateicību deputātu vairākumam, kuri atbalstīja viņa priekšlikumus. Viņš 

piekrīt, ka grozījumi Centrālās administrācijas nolikumā bija nepieciešami, tomēr viņam ir 

bažas, ka Sabiedrības informēšanas un mārketinga nodaļas decentralizācija dos cerētos 

rezultātus un vai neradīs riskus pazaudēt darbiniekus. 

 

 

PRIEKŠSĒDĒTĀJAS JAUTĀJUMI 

25. 
Par izmaiņām sadarbības grupas sastāvā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:40:08) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – saņemts iesniegums no grupas dalībnieces, kura vairs 

nevēlas darboties šai grupā. Tā kā šī ir vieta, kuru jāieņem Sociālā dienesta darbiniekam, tad ir 

saņemts iesniegums no Sociālā dienesta darbinieces, kurā viņa piekrīt darboties šai grupā.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbrīvot Agnesi Menci – Katkeviču un ievēlēt Inesi Zenkovu Ķekavas novada bērnu tiesību 

aizsardzības sadarbības grupas sastāvā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

26. 
Par sadarbības līguma īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:41:58) 

Par jautājumu ziņo Mārtiņš Egle – Izglītības ministrija realizē kārtējo Eiropas savienības 

projektu par datortehnikas piešķiršanu pedagogiem. Pēc neapstiprinātiem datiem tie būs ap 240 

portatīvo datoru pedagogiem un atbalsta personālam. Lēmums sagatavots par pievienošanos šim 

projektam. Projektu plānots realizēt nākamā gada pavasarī, kas nozīmē, ka skolas saņems jaunu 
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datortehniku, līdz ar to pašvaldība varēs ietaupīt līdzekļus, kas tam būtu jāparedz nākamā gada 

budžetā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks un Mārtiņš Egle. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt sadarbības līgumu ar Izglītības un zinātnes ministriju par Eiropas Savienības 

Kohēzijas politikas programmas pirmās kārtas projekta īstenošanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

27. 
Par sadarbības līguma īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:46:30) 

Par jautājumu ziņo Dominika Kristmane – arī šis lēmuma projekts sagatavots par finanšu 

plūsmas izmaiņām projektam sadalījumā pa šo gadu un 2025.gadu. Būvdarbi ir veikti un tie ir 

kvalitatīvi, šobrīd notiek darbi pie objekta nodošanu ekspluatācijā, bet tos nevarēs pabeigt 

šogad, tāpēc jāpārbīda gala maksājums uz nākamo gadu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt citā redakcijā Ķekavas novada domes 2023.gada 25.augusta lēmuma Nr.3 “Par 

aizņēmuma ņemšanu projekta “Odukalna ielas pārbūve, Odukalns, Ķekavas pagasts, 

Ķekavas novads” realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu”.   

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 10:40. 

 

Sēdes vadītājas (1PARAKSTS)    Viktorija Baire,    

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)    Vija Milbrete. 


